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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért csökken a kiegészít ő nemzeti agrártámogatás összege? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön Baranyában, a XV . Szentlőrincí Gazdanapok megnyitóján 2008 . augusztus 21-én úgy
fogalmazott, hogy „a mezőgazdaságot nem lehet leírni, Magyarország mindig is agrárorszá g
volt .”

Magyarország valóban mindig agrárország volt, de hogy a jöv őben is így lesz-e, az
erősen kérdéses, lévén az Európai Uniótól érkez ő agrártámogatásokhoz kapcsolódó kiegészít ő
nemzeti támogatás hektáronkénti összege az Ön minisztériumának rendeletei alapján évr ől -
évre folyamatosan csökken .

A 28/2005 . FVM rendelet értelmében az Európai Mez őgazdasági Orientációs é s
Garancia Alap garancia részlegéből finanszírozott, egységes területalapú támogatásokhoz
kapcsolódó kiegészítő nemzeti támogatás összege szántóföldi növénytermesztés támogatás a
végett hektáronként 19 .420 Forintban volt maximálva.

Két évvel kés őbb, az 54/2007 . FVM rendelet szerint szántóföldi növénytermesztés i
támogatás jogcímen hektáronként legfeljebb 12 000 Ft volt igénybe vehet ő , a 107/2008 . sz .
FVM rendelet szerint már csak maximum 11 200 Forint hektáronként .

Kérdezem tehát miniszter úrtól : miért csökken a nemzeti kiegészítő agrártámogatások
összege?
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Írásbeli választ igénylőkérdés

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . augusztus 29 .
Kékkői Zoltán

országgyűlési képviselő
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